
Hjerm Landsbyordning, den 09.03.2021 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 09.03.2021 kl. 17.00 – 19.30 på skolen 

Mødedeltagere: Inger, Nicole, Maria, Jette, Mie, Lone, Charlotte, Anders, Vinni 

Fraværende: Christina, eleverne 

 

1. Underskrivelse af sidste referat. 

Referat: 

 

2. Orienteringspunkter (OP) VSH/AJA 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) (udsat pga. Corona) 

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Ledelsen: Der er lidt frustrationer vedr. Covid-19, men i det store og hele kører det godt.  

Skolen begynder nu med fagfordelingen. 

Vi er meget tæt på at få Dagtilbuddet på AULA. Det bliver her vi fremadrettet kommer til at kommunikere med 

forældrene på og personalet indbyrdes. 

Personalet – skolen: Der er travlt med at pakke sammen og pakke ud i forholde til renoveringen. Børnene tager det 

flot. Der bliver sat noget i gang for 5. eller 6. klasserne, hvis de ikke får lov til at komme i skole. Det er endnu ikke 

blevet besluttet, hvad der skal ske. 

Personalet – dagtilbuddet: Dagplejen: må nu gå 2 og 2 sammen og det er de meget glade for. De laver påsketing 

Vuggestuen – De arbejder med ”Hvem er jeg”. De bruger bl.a. spejle og cykler hjem og ser hvor børnene bor 

Solbær – den gode snak og tone, hvordan beder jeg om hjælp 

Brombær – har fået mange nye børn. Arbejder meget i små grupper. Bruger meget sangglad. Forårstema.  

Udegruppen – arbejder årstidsbestemt. Det kører rigtig godt. 

Bestyrelsen: Skolen har tacklet det rigtig flot i den periode, klasserne har haft hjemmeundervisning. Der forsøges at 

følge skoletimerne på teams. 

Eleverne har bevæget sig mindre i nedluknings perioden, men skolen er meget opmærksom på det. Der er lagt flere 

idrætstimer ind og længere pauser og der bliver opfordret til at alle får rørt sig. 
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3. Økonomi (AJA) (OP) 

➢ Gennemgang og forventning. 

- Samlet resultat for 2020 

- Forventninger til 2021 

Referat: Gennemgang af budgettet for 2020, hvor vi kom ud med et flot resultat. Der er nu gang i at lægge et budget 

for 2021, men det er ikke færdig lavet endnu, da der er kommet et nyt system det skal lægges i. Vi håber på, det kan 

lade sig gøre midt/senest april. 

 

4. Tilfredshedsundersøgelse på skolen og SFO (AJA) 

- Gennemgang af resultater. 

Referat: Vi ligger meget på lige med de andre skoler i Struer kommune på alle områder i 

forældretilfredshedsundersøgelsen, på nær i SFO. Her ligger vi under de andre i kommunen. Vi skal finde 

ud af, hvordan vi kan forbedre SFO tilbuddet. 

Ideer:  

- Spørge ind til andre SFO´er hvordan de gør 

- Igangsætte aktiviteter hvor alle skal være med 

 

5. Byggeriet hvor langt er vi kommet. (AJA) 

- Tur ud og se det nye 

- Hvad er det næste der sker i byggeriet 

- Forventninger til investeringer i inventar 

Referat: Vi tager en rundvisning på skolen for at se, hvor langt renoveringen er.  

Der vil i det kommende budgetår, blive tale om store investeringer i forhold til at kunne komme helt på plads 

efter byggeriet. 

 

6. Den gode historie (ALLE) 

Referat: Der kommer noget ud ved genåbningen. 

Ref: VSH 

 


